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Päätösehdotus Nuorisovaltuusto käsittelee kokouksen aikana esille tulleet muut 

asiat. 
 
Päätös: Nuorisovaltuusto kävi läpi järjestämäänsä Kumi-iltaa. Tapahtumassa 

oli kävijöitä vähemmäin kuin edellisissä tapahtumissa. Käytännön 
järjestelyissä olisi myös parannettavaa, vanhoja kumeja leikkikaluiksi 
ja uusia tositoimiin. Tapahtuma sujui muuten ihan suunnitellusti. 
 
Nuorisovaltuusto toivoo, että seuraava Nuorisovaltuusto käy läpi 
ensimmäisessä kokouksessaan tämän edellisen kokouksen 
pöytäkirjan. 
 
Ensi syksynä otetaan käyttöön uusi sähköposti (paltamo.fi). 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kummivaltuutettu Erkki Kemppainen 
saapui kokoukseen tämän pykälän käsittelyn aikana kello 17.54. 
 
Nuorisovaltuusto toivoisi nuorisotyöntekijälle käyttöön työautoa, jolla 
pystyisi kuljettamaan tavaraa esimerkiksi tapahtumiin. 
Kummivaltuutettu Erkki Kemppainen suositteli ottamaan asian 
tiimoilta yhteyttä tekniseen johtajaan (Mikko Karjalainen). 
 
Kummivaltuutettu kävi nuorisovaltuuston kanssa keskustelua 
ajankohtaisista ja nuoria askarruttavista asioista, kuten laituri, 
sellutehdas, tuleva NuVa-kausi, kouluruoka ja koulun kuulumiset 
sekä valtuuston kokouksessa käsiteltyjä asioita. 
 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.14. 

 


